成绩证明

姓名：XXX，性别女，学号：XXXXX，所在学院专业：会计学院会计学，入学时间：2020年。

在2020年-2021年第一学期在广东财经大学考试中大学生生理健康教育成绩：0，后重修及格成绩：100；
在2020年-2021年第一学期在广东财经大学考试中军事理论1成绩：0，后重修及格成绩：99；

在2020年-2021年第一学期在广东财经大学考试中微积分1成绩：41，后重修及格成绩：77；

在2020年-2021年第二学期在广东财经大学考试中初级财务会计成绩：52，后补考
及格成绩：60；

在2021年-2022年第一学期在广东财经大学考试中中级财务会计(上)成绩:44，后重修及格成绩:75;

在2022年-2023年第一学期在广东财经大学考试中税收管理信息化成绩:12，后补考及格成绩:74
特此证明。

                                              广东财经大学教务处

                                               2024年2月15日
Transcript Certificate

Student XXX, female, student No.XXXXX，major in Accounting, Guangdong University of Finance and Economics.

2020-2021 First Semester

Health Education for University Students(Scores of first examination: 0, Score of supplementary examination
: 100)

2020-2021 First Semester

Military Theory I(Scores of first examination: 0, Score of supplementary examination
: 99)

2020-2021 First Semester

Calculus 1(Scores of first examination: 41, Score of supplementary examination
: 77)

2020-2021 Second Semester

Junior Financial Accounting(Scores of first examination:52 ,Scores of supplementary examination: 60)

2021-2022 First Semester

Intermediate Financial Accounting (Part I)(Scores of first examination: 44, Score of supplementary examination
: 75)

2022-2023 First Semester

Informatization of tax administration(Scores of first examination:12 ,Scores of supplementary examination: 74)
Seal: Office of Academic Affairs, Guangdong University of Finance and Economics

Date: 15/02/2024
根据实际情况改写，如果是重修，则改为重修。
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